
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 8. 2. 2021 (online) 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
Ing. Jana Vondráčková, PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D. 

Host: doc. Mgr. Roman Novozámský 

 
1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 

- Informace z KR: 
• Zápis byl poslán členům KD. 
• Nařízení: čeká se na vyjádření ministra školství ohledně požadavku, aby na JAMU 

byla povolena praktická prezenční výuka absolventů ve skupinách do 20 osob. 
- Habilitační a jmenovací řízení: bude projednáváno, jak se bude postupovat v jednotlivých 

žádostech a bude potřeba vytvořit časový harmonogram. 
- 19. 2. proběhne schůze vedoucích kateder a zasedání přijímací komise. 
- 9. 2. proběhne schůzka paní děkanky s p. Valou, kde budou projednávány možné kurzy 

(IS, Teams, Zoom atd.) pro pracovníky HF JAMU. 
- KD projednalo a schválilo žádosti studentů o stáž v rámci programu Erasmus+ na ak. rok 

2021/2022 – viz příloha zápisu. 
 

2. Informace Ing. Vondráčkové: 
- 5. 2. 2021 se konalo jednání ekonomické komise. 
- Paní tajemnice seznámila kolegium děkanky s výsledky jednání na základě prezentace 

vstupních dat pro rozpočet JAMU 2021 a to včetně podrobné analýzy rozpočtových dat.  
- Další schůzka ekonomické komise se bude konat ve středu 10. 2., kde bude připraven 

návrh pro kolegium rektora. Připomínky ohledně rozpočtu lze tedy předložit a zapracovat 
do středy. 

- FRVUČ: hodnocení projektů 2020 proběhne 9. 2. 
- CRP 2020: hodnocení proběhlo na kolegiu rektora 1. 2. Projekt CRP 2021 Festivaly, 

přehlídky byl krácen o 280 tis. Kč 
- IP 2021: rozdělení finančních prostředků dosud nebylo ukončeno. 

 
3. Informace doc. Mgr. Novozámského a PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 

- Ve spolupráci s doc. Novozámským byla projednána aktuální problematika dislokací 
(zasedací místnost, Astorka, suterén, děkanát aj.). 
 

4. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 
- Dne 29. 1. 2020 proběhlo zasedání celoškolní komise FRVČ; všechny končící projekty za 

HF byly vyhodnoceny jako splněné (3 x A, 2 x B), stejně tak komise schválila všechny 
žádosti na projekty nové (3 x A, 3 x B). Podrobněji viz samostatný zápis. Prod. Lyko velmi 
děkuje všem řešitelům za příkladné plnění projektů. 

- Na JAMU byla doručena finální verze evaluační zprávy v rámci M 17+, která poslouží jako 
podklad pro analýzu a strategické plánování dalšího vývoje oblasti VaV. 

- Členové KHHV připraví pro pedagogy HF systém metodické opory pro vedení 
kvalifikačních prací a organizaci procesu jejich tvorby (věc byla již s KHHV projednána, 
opora by měla být připravena pro ZS 2021). Součástí bude mj. stručný manuál zahrnující 



 

 

 

základní informace o vedení a podobě KP, a stejně tak bude připraven koncept proškolení 
potencionálních vedoucích KP. 

- V připravovaných prostorách pro KCJ na Astorce bude realizováno i odpočinkové zázemí 
pro doktorandy HF. 

- Dne 2. 2. proběhla schůze Centra pro výzkum brněnské kompoziční školy, kdy byla 
řešena koncepce další činnosti i aktuální výzkumné úkoly – viz samostatný zápis. 

 
5. Informace prof. MgA. Petráše: 

- Umělecké výstupy v rámci ukončení předmětů probíhají bez problémů. 
- Probíhá jednání o spolupráci s Gymnáziem P. Křížkovského, dále je rozjednaná 

spolupráce s Konzervatoří Brno. Pan prof. Petráš bude kolegium děkanky nadále 
informovat o dalším průběhu. 

- 5. 2. proběhla schůzka ohledně PR s paní děkankou, doc. Ing. MgA. Pešl Šilerovou, Ph.D. 
a MgA. Svobodovou. 
 

6. Informace doc. MgA. Goliášové: 
- Opatření pro HF jsou stále stejná jako v minulých týdnech. 
- Je třeba lépe komunikovat administrativu ohledně potenciálních studentů ze zahraničí. 
- Poprosila kolegium, aby se zasedání přijímací komise a schůze vedoucích kateder mohly 

konat 19. 2., 10:00 v aule (fyzicky); zároveň by MgA. Svobodová mohla všem přednést 
svou marketingovou a komunikační strategii HF JAMU. Pokud tomu bude odpovídat 
epidemická situace, kolegium s návrhem paní proděkanky souhlasí. 

- Zřízení stážového místa pro E. Kratěnovou v rámci manažerství JAO: realizaci bude 
komunikovat prof. Petráš s MgA. Kleckerem. 
• Ing. Vondráčková: je nutné formulovat obecnou definici a požadavky pro tato stážová 

místa. 
 

 
 

Příští řádné KD proběhne dne 22. 2. 2021 v 9.30 online. 

 

Zapsala     Verifikovala 

Mgr. Veronika Ďásková     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 

     Děkanka HF 


